
MĚSÍČNÍK MĚSTA JIRKOVA

Ročník XII       Číslo 1            Leden 2007 – Únor                  zdarma

   

V úterý 19. prosince navštívil městskou 
knihovnu emeritní policejní rada pan 
Miroslav Dočekal. Pro dvě deváté třídy 
Základní školy v Nerudově ulici si při-
pravil velmi poučnou,  zajímavou a zá-
roveň vtipnou přednášku o kriminalitě 
mládeže, drogách a sebeobraně. Potvr-
dil svoji pověst moudrého, zkušeného, 
vtipného a zajímavého staršího pána. 
Svým projevem nadchl nejen děti, ale 
okouzlil i paní učitelky a knihovnice, 
které besedu zprostředkovaly.

Po odvolání Michala Batrina z funk-
ce ředitele Podniku služeb Jirkov, 
s. r. o., došlo v organizaci k dalším 
personálním změnám. Ze svých funk-
cí museli odejít čtyři členové dozorčí 
rady. Ty odvolala valná hromada pod-
niku, který je ve stoprocentním majet-
ku města. Valnou hromadou jsou tak 
v podstatě radní města.

„V dozorčí radě by měli sedět fun-
dovaní lidé. Jednatel, který podnik 
služeb řídí, musí za sebou cítit oporu. 
Proto jsme zvolili ty, kteří jsou ve 
svých oborech odborníky,“ vysvětlil 
důvod personálních změn starosta 
Radek Štejnar. 

Radní z dozorčí rady odvolali Marii 
Dolanskou, Jana Jonáše, bývalého 
zastupitele Miloše Fučíka a Jaromíra 
Kroce, vedoucího Útvaru interního 
auditu MěÚ Jirkov. Z původní pětice 
zůstal pouze Jan Bošina.

Do funkce předsedy dozorčí rady 
byla zvolena Ivana Zamazalová, dal-
šími členy dozorčí rady jsou vedle 
Bošiny ředitel chomutovské nemoc-
nice Milan Burša, Zdeněk Hlinovský 
a Josef Koprušťák. 

Jak Jirkovské noviny již informovaly 
(JN 12/2006), radní změnili i organi-
zační strukturu podniku služeb. „Zrušili 
jsme funkci ředitele, všechny jeho povin-
nosti převezme jednatel. Na toto místo 
bude vypsáno výběrové řízení,“ připo-
mněl místostarosta Jaroslav Cingel.

Dozorčí radu PSJ 
tvoří nové osobnosti

Příležitost k rodinnému bydlení do-
stanou zájemci u Červeného Hrádku.  
Na svém posledním loňském zasedání 
totiž zastupitelé schválili návrh osmé 
změny Územního plánu. Ten počítá 
s výstavbou rodinných domků. 

„Jedná se o oplocenou louku před 
pilou u obce Červený Hrádek. Na 
pozemcích by měl rodinné domky 
stavět soukromý podnikatel,“ upřesnil 
místostarosta Jaroslav Cingel. 

Návrh změny Územního plánu počí-
tá i s novými pozemky pro podnikání. 
Ty se nacházejí při výjezdu z Vysoké 
Pece na silnici I/13. O pozemky už pro-
jevila zájem developerská společnost. 
Ta je chce skoupit. V budoucnu by 
tam mohla sídlit velká logistická firma 
zabývající se přepravními službami.

Schválili návrh změny 
územního plánu

Jirkovští radní jsou zajedno: pravi-
delné páteční trhy musejí být jinde než 
na náměstí.

„V žádném případě nechceme trhy 
rušit. Ale stánky ve své současné 
podobě na náměstí nepatří, a proto 
hledáme náhradní místo, kde by se 
mohly konat,“ vysvětlil starosta Ra-
dek Štejnar.

Vytypovaných náhradních míst mají 
radní více. Například plochu místo sta-
rých buněk v Tyršově ulici, parkoviště 
u bývalého Meinlu nebo prostranství 
u ervěnického hřiště. Není vyloučeno, 
že bude vybráno i jiné místo.

„Na náměstí však chceme zachovat 
vánoční trhy. Ovšem pouze s trhovci, 
kteří nabízejí vhodný sortiment,“ dodal 
místostarosta Jaroslav Cingel. „Před-
stavujeme si dobové tržiště v pevných 
stáncích, ve kterých by se prodávalo 
pouze vánoční zboží.“

Trhy budou jinde

Na první letošní jednání zastu-
pitelstva míří radní s návrhem na 
vyrovnaný rozpočet roku 2007. Ve 
třetím čtení závazného finančního 
dokumentu bude vedení města schva-
lovat příjem města ve výši 294 milionů 
korun s tím, že výdaje jsou plánovány 
ve stejné výši.

„Pochopitelně může dojít k rozpoč-
tovým změnám,“ podotkl místostaros-
ta Jaroslav Cingel. „Zejména v přípa-
dě, že město obdrží dotace na některé 
investice nebo akce mimo plán.“

Výše předkládaného návrhu rozpoč-
tu je rapidně nižší než v uplynulých 
letech. Například v loňském roce 
zastupitelé schvalovali příjmovou část 
rozpočtu ve výši necelých 358 milionů 
korun. Dodejme, že tato částka obsa-
hovala i čerpání finančního schodku ve 
výši 15,8 milionu korun.

Radní navrhují 
vyrovnaný rozpočet

Pověření zástupci čtyř jednot - FK 
Slovan Jirkov, TJ VČSA Ervěnice, 
TJ Jirkov-Kyjice a 1. SK Jirkov – se 
v pondělí 8. ledna sešli v kanceláři mís-
tostarosty k mimořádnému jednání (viz 
foto). Schůze navazovala na prosincové 
jednání všech sportovních klubů, které 
získávají od města příspěvky na činnost. 
Na tehdejším jednání, které mělo za úkol 
stanovit pravidla vztahů mezi novým 
vedením města a sportovními organi-
zacemi především z hlediska hodnocení 
činnosti sportovců a přiznávání příspěv-
ků, byla vyřčena výzva ke sjednocení 
jirkovského fotbalu. 

Naléhavý hlas zazněl z úst předsedy 
Slovanu Milana Havlíka. Ten na lednové 
schůzi s vedením města zopakoval důvo-
dy, které uznala i valná hromada FK 
Slovan 16. prosince (píšeme o ní na str. 
4). „Vzájemné hostování hráčů je příliš 
nákladné, doplňování kádrů se nedaří,“ 
řekl mimo jiné M. Havlík. „Vychovaná 
mládež nám utíká do věhlasnějších 
klubů, protože sami jí účast ve vyšších 
soutěžích nabídnout nemůžeme. Pokud 
bychom chtěli například proniknout do 
krajského přeboru, museli bychom ne-
jen postavit silné mužstvo z hráčů všech 
jirkovských jednot, ale zároveň nalézt 
způsob financování takového postupu. 
Řešením by bylo sjednocení jirkovského 
fotbalu s tím, že by se kladl důraz na vý-
chovu a přípravu celků jednotlivých ka-
tegorií bez ohledu na to, v které jednotě 
by vzniklo jádro silného týmu.“

Že o něčem podobném by mohli uva-
žovat Ervěničtí, potvrdil Josef Kalužný, 
místopředseda TJ VČSA Ervěnice: 
„Naši chlapi mají možnost postoupit do 
kraje, ale z ekonomických důvodů je tam 
nemůžeme pustit. Stejnou šanci totiž má 
dorost. A protože jsme se především za-
měřili na výchovu mládeže, upřednost-
níme ji. Jakmile jí však nedáme šanci 
postoupit, rozuteče se nám jinam.“ Jak 
J. Kalužný dodal, z ekonomických důvo-
dů zrušila jednota ve prospěch přípravek 
družstvo žen.

„Pokud by ke sloučení fotbalu do-
šlo, musela by se stanovit pravidla, za 
jakých by jedna jednota působila dál. 
My bychom jednoznačně upřednostňo-
vali důraz na výchovu mládeže,“ dodal 
sekretář VČSA Ervěnice Boris Lebart. 
„Upozorňuji, že však nemáme mandát 
k vyslovení jakéhokoliv stanoviska, pro-
tože o něm naše členská základna ještě 
nehlasovala.“

Obdobně se vyslovovali i ostatní před-
sedové a místopředsedové klubů. „Bez 
vyjádření našich členů nemohu říct ano 
nebo ne,“ řekl předseda TJ Jirkov-Kyjice 
Václav Sobek. „Jen bych připomněl, že 
s potřebou vytvořit silný jirkovský tým 
jsme přišli už před lety právě my, ale 
marně.“

O upřednostňování výchovy mládeže 
promluvil za svou jednotu 1. SK Jirkov 
i její předseda Jindřich Ransdorf. „Nej-
větší problém bude s patriotismem. Jak 
se jej členské základny neoprostí, nikdy 
se nedohodneme ani o vzniku jedné 
jednoty, ani o jejím fungování, natož na 
jejím názvu,“ upozornil J. Ransdorf.

Dosud marná snaha o sjednocení jirkovské kopané začala již téměř před půl stoletím

Sloučení fotbalových jednot by město uvítalo

Členské základny čeká hlasování
Otázka sloučení jirkovského fotbalu 

je stále otevřená, čeká se, jak se k němu 
vyjádří jednotlivé členské základny. 
Jasno by mělo být v pondělí 5. března, 
kdy se zástupci jednot s vedením města 
opět sejdou.

„Pro nás je myšlenka sjednoceného 
fotbalu racionální,“ vyjádřil se staros-
ta Radek Štejnar. „Jednota by měla 
jednotné financování, řízení a správu, 
průkaznou kvalitu. To vše by mohlo při-
lákat mecenáše. Pokud k tomu dojde, 
město by garantovalo odborný dohled 
nad pasportizací a inventurou majetku 
dosavadních jednot a nad rozjezdem 
nového způsobu financování a řízení 
jedné organizace.“

Zástupci jednot a města nechtějí 
proces uspěchat. „Rozhodnutí je na 
členských základnách, kterým je však 
třeba výhody tohoto kroku trpělivě 
vysvětlovat,“ řekl Petr Chouň, člen 
výboru FK Slovan. „Pochopitelně by 
musel vzniknout časový harmonogram, 
který stanoví přípravný výbor pro jednu 
jednotu,“ dodal místostarosta Jaroslav 
Cingel a zároveň člen výboru 1. SK 
Jirkov. „Přípravný výbor bude složen 
ze zástupců všech čtyř jednot, kterým 
bude dán k tomuto výkonu mandát od 
členských základen.“

Jednající se shodli na tom, že přípra-
va k případnému vzniku jedné fotbalové 
jednoty se může protáhnout až na dva 
roky. Většina připustila, že pro stávající 
oddíly by fúze neznamenala soumrak 
jejich jednot, byla by naopak snahou 
o zkvalitnění jirkovské kopané.

Snaha dlouhá 47 let
V historii jirkovského sportu nedochá-

zí k úsilí fotbal sloučit poprvé. Snaha 
o sloučení fotbalových jednot je totiž už 
dosti letitá. Již na počátku 60. let minu-
lého století se o ni pokoušeli funkcionáři 
komunální a politické správy. 

Do Jirkova se tehdy přestěhovala spor-
tovní jednota ze zlikvidovaných Ervěnic. 
Spolu s domácí TJ VJŠ, později Slovanem 
Jirkov, tak ve městě začali působit dva ko-
houti na jednom smetišti. Protože obě jed-
noty měly v náplni především kopanou, 
vedení města se situace zdála neúnosná, 
a proto tlačilo obě jednoty ke sloučení. 

Tomu však zabránilo většinové zá-
porné stanovisko v tajném hlasování 
členské základny VČSA Ervěnice. 
Dokument o výsledku hlasování na-
dělal zlou krev, v pozdějších letech 
však nabyl pozitivní povahy. Stal se 
zbraní v rukou ervěnických sportovců 
proti stranickým a správním orgánům, 
které nedokázaly plnit sliby výstavby 
adekvátního sportovního zařízení, 
o něž Ervěničtí v zlikvidovaném měs-
tečku přišli. Svébytná jednota navíc 
postupem času prokazovala výborné 
sportovní úspěchy. Nutno podotknout, 
že užitek ze vzniklé situace měla i TJ 
VJŠ, kterou konkurenční prostředí vy-
burcovalo k lepším výkonům.

Příklad, že v tehdy poměrně malém 
městě vedle sebe mohou působit dva 
velké fotbalové oddíly, ač pod jinou 
hlavičkou, však inspiroval další. A tak 
v roce 1965 vznikla nová fotbalová 
jednota, TJ Statky Jirkov se sídlem 
v Březenci, která se po zániku podniku 
Státní statky v roce 1991 začala nazývat 
1. SK Jirkov. Dodejme, že na krátkou 
dobu v letech 1971 až 1974 působila 
v Jirkově fotbalová TJ Romo.

Změny ve společenské atmosféře 
mobilizovaly funkcionáře všech úrov-
ní. Proto na počátku normalizace i po 
listopadu 1989 zesílily tlaky města na 
sloučení především VČSA Ervěnice 
a TJ VJŠ. Pokaždé neúspěšně. Od roku 
1990 dokonce docházelo k opačnému 
efektu. Jednoty se začaly dělit na sa-
mostatné kluby podle sportovního 
zaměření, atmosféra liberalizace trhů 
většinu sportovních organizací hnala 
do komercionalizace svých zařízení. 
Jenže vidina hospodářských zisků se 
ukázala jako lichá. Především fotbalo-
vé jednoty zjistily, jak finančně náročné 
je nejen udržet své zázemí, ale i zajistit 
účast svých týmů v různých stupních 
soutěží.

Když na konci února roku 1993 
přibyl do Jirkova další klub, TJ Jirkov-
-Kyjice, hlasy ke sjednocení fotbalu už 
nevycházely jen z radnice. O různých 
formách spolupráce, o společném for-
mování silných týmů, o výměně hráčů 
a hostování začaly mezi sebou usilovně 
jednat samy fotbalové jednoty. 

Michal Bečvář



V případě nouze, potřeby nebo pokud se 

stanete svědky trestné činnosti,

volejte linku 156,
Městskou policii v Jirkově.

(pouze z pevné linky) Linka je zdarma.

„Nakupoval jsem v samoobsluze 
a tam jsem si u pultového prodeje 
zakoupil sýr mozzarella. Takto byl 
označen na cenovce, ale až doma 
jsem zjistil, že to není mozzarella, 
ale nějaká botazzella odporné chuti. 
Vím, že při použití přesného názvu 
mozzarella by musel výrobce splnit 
určitá kritéria, ale pokud prodejce 
označí zboží originálním názvem, je 
celá ochrana kvality k ničemu. Stálo 
mne to pár korun, žádné šetření nevy-
žaduji, ale přece jenom příště bych si 
chtěl koupit opravdu např. eidamský 
sýr a ne nějakou náhražku jako cihla 
na smažení, která není vůbec vyrobe-
na z mléka.“

S tímto způsobem prodeje se 
bohužel v poslední době setkáváme 
velmi často a naše sdružení již za-
slalo podněty dozorovým orgánům 
a výzvy prodejcům, kteří takto kla-
mavým způsobem nabízejí své zbo-
ží. Tyto náhražky sýrů, ale i jiných 
mléčných výrobků (šlehačka, máslo 
apod.) se na trhu objevují v čím dál 
větší míře. Namísto mléčných tuků 
jsou vyráběny z tuků rostlinných, 
a to především kvůli jejich nižší 
ceně. Jejich prodej není zakázán, 
ale v žádném případě by tyto výrob-
ky neměly být prodávány společně 
s pravými mléčnými výrobky tak, 
aby to spotřebitele zmátlo. Ti by 
měli vědět, zda kupují mléčný výro-
bek, či nikoliv. V případě, že se se-
tkáte s takovým způsobem prodeje, 
doporučujeme podat podnět Státní 
zemědělské a potravinářské inspek-
ci, která v současné chvíli řeší již 
několik takových případů. 

Petra Vaňková,
Sdružení obrany spotřebitelů (SOS), 

www.spotrebitele.info, poradenská linka 
900 08 08 08 (8 Kč/min)

Poradna 
spotřebitelů

V minulé části jsme se zabývali prá-
vy účastníka řízení. Nyní se budeme 
zabývat instituty, které má úřad ze 
zákona k dispozici za účelem řádného 
a nerušeného průběhu správního 
řízení. Ve správním řádu jsou tyto in-
stituty zahrnuty v části s názvem „za-
jištění účelu a průběhu řízení“. Jedná 
se zejména o předvolání, předvedení 
a pořádkovou pokutu.

Pokud je osobní účast některé osoby 
zúčastněné na jednání nezbytná, je úřad 
oprávněn takovou osobu předvolat. Z po-
vahy věci (nutná osobní účast) vyplývá, 
že předvolat je možné pouze fyzickou 
osobu (byť vystupuje jako zástupce oso-
by právnické). Touto osobou je v řízení 
především jeho účastník (např. obviněný 
z přestupku, stavebník, poškozený v pře-
stupkovém řízení) nebo svědek. Předvolá-
ní musí mít písemnou formu a předvolá-
vaná osoba jej musí obdržet do vlastních 
rukou nejpozději 5 dnů před nařízeným 
jednáním (nestačí tedy předvolání v této 
lhůtě pouze odeslat). Z předvolání musí 
být zřejmé, kdo, kdy, kam, v jaké věci 
a z jakého důvodu se má dostavit a jaké 
budou důsledky, pokud se předvolaný 

Průvodce občana (žadatele) novým správním řádem – IV.
nedostaví. V předvolání tak musí být 
uvedeno, že pokud se předvolávaný 
bez náležité omluvy nedostaví, může 
být předveden nebo mu může být ulo-
žena pořádková pokuta. Pokud se tedy 
předvolaný nemůže v uvedenou dobu 
k jednání dostavit, je povinen se bezod-
kladně po doručení předvolání úřadu 
omluvit s uvedením důvodu. Správní řád 
nestanoví, jakou formu má omluva mít. 
Lze akceptovat osobní omluvu, omluvu 
po telefonu či zaslanou faxem nebo 
e-mailem. V omluvě rovněž musí být 
uveden důvod neúčasti, který musí být, 
jak stanoví zákon, „náležitý“. Za ty lze 
považovat pracovní povinnosti, které ne-
lze zajistit jinak, návštěvu lékaře, nemoc, 
hospitalizaci ve zdravotnickém zařízení, 
účast na výběrovém řízení apod. O tom, 
zda důvod omluvy je náležitý, rozhodne 
úřad. Proto je nezbytné, aby předvolaný 
důvod neúčasti doložil příslušným potvr-
zením či jiným dokladem.

Jestliže se předvolaný bez náležité 
omluvy nedostaví, nebo omluva ne-
bude uznána jako „náležitá“ (zejména 
nebude doložena žádným dokladem), 
je úřad oprávněn nechat příslušnou 

osobu předvést. Předvést lze pouze 
účastníka řízení nebo svědka. Pokud 
se úřad rozhodne osobu předvést, 
vyhotoví příslušné usnesení, které pře-
dá orgánu provádějícímu předvedení 
(Policie ČR nebo jiný ozbrojený sbor, 
obecní policie) a ten toto usnesení 
předá následně předváděnému. Proti 
tomuto usnesení (tedy proti samotné-
mu předvedení) se může předváděný 
odvolat. Odvolání ale nemá odkladný 
účinek, a je proto předběžně vykonatel-
né. To znamená, že předváděný, i přes 
své rozhodnutí se proti předvedení 
odvolat, je povinen umožnit své před-
vedení. Pokud by následně odvolací 
orgán rozhodl, že k předvedení ne-
mělo dojít (úkon neproběhl v souladu 
se zákonem), má předváděný právo 
na případnou náhradu škody podle 
zvláštního zákona.

Kromě předvedení je právem úřadu 
uložit tomu, kdo se bez omluvy k jedná-
ní nedostavil a tím ztížil postup řízení 
(jde o základní předpoklad k uložení 
pokuty), pořádkovou pokutu. Pokutu 
však nelze uložit tomu, kdo se sice 
omluví, ale jeho omluva není dosta-

Hned z počátku roku oslavila sté na-
rozeniny obyvatelka MěÚSS U Dubu, 
překvapivě vitální Františka Schonfel-
dová, která se narodila 1. ledna 1907 
v Chomutově. Kromě zástupců města 
dalších městských občanských institucí 
a personálu domova důchodců jí přišla 
popřát početná rodina včetně pravnuč-
ky Kateřiny Pánkové (na snímku s pra-
babičkou Františkou Schonfeldovou).

„Babička byla vždy kouzelná v tom, 
jak nás opatrovala,“ vzpomíná vnuk Ka-
rel Pánek. Františka Schonfeldová cho-
dila do německé základní školy, přesto 
dodnes ovládá spisovnou češtinu, vždy 
ráda a hodně četla české knihy.

Hudební nadání jí často přišlo vhod, 
pamětnice němé filmové éry totiž čer-
nobílé snímky na plátně doprovázela 
na klavír. Než se vdala, působila jako 
sekretářka v soukromé advokátní fir-
mě. Po svatbě a narození dcery zůstala 
v domácnosti.

Po deseti letech však přišla první 
rána osudu. Manžel byl jako politický 
vězen odsouzen na deset let vězení. 
Pro Františku a její dceru nastaly 
krušné chvíle a léta bídy. Dcera 
nesměla studovat, vyučila se proda-
vačkou. Spolu s ní i matka Františka 
nastoupila do zaměstnání, obě pro-
dávaly v papírnictví v Kadaňské ulici 

Krušné chvíle její životní sílu nezlomily 

v Chomutově. Dcera však zemřela po 
těžké nemoci velmi mladá a nechala 
po sobě dva chlapce. O ty se Františka 
Schonfeldová příkladně starala až do 
jejich dospělosti.

Minulá léta oslavenkyně prožila 
nejdříve v Domově důchodců ve 
Vejprtech, od roku 1996 bydlí v DD 
v Jirkově. V obou domovech sídlila se 
svou sestrou, s kterou měla velmi blíz-
ký vztah. I ta měla velmi tuhý kořínek. 
O 14 měsíců mladší Františčina sestra 
zemřela v 95 letech.

tečná. Takovou osobu je možné pouze 
předvést. Pokud se tohoto deliktu však 
dopustí právnická osoba, za kterou 
v řízení jedná fyzická osoba, ukládá 
se pořádková pokuta právnické osobě, 
nikoliv jejímu zástupci. Ten může být 
postižen ze strany právnické osoby, 
kterou zastupoval disciplinárně. Další-
mi důvody k uložení pořádkové pokuty 
konkrétní osobě je situace, kdy tato 
osoba i přes předchozí napomenutí 
ruší pořádek (např. v jednací síni nebo 
při místním šetření křikem, urážlivými 
výroky apod.) a rovněž tehdy, pokud 
konkrétní osoba neuposlechne pokynu 
úřední osoby, který však musí mít za ná-
sledek závažné ztížení postupu vedené-
ho řízení. Pořádkovou pokutu lze nově 
uložit i tomu, kdo učiní hrubě urážlivé 
podání. Výše pořádkové pokuty činí až 
50 tisíc korun, přičemž může být uklá-
dána i opakovaně. O uložení pořádkové 
pokuty rozhoduje úřad formou vydání 
rozhodnutí, přičemž prvním úkonem 
v řízení o uložení této pokuty je vydá-
ní vlastního rozhodnutí. Proti tomuto 
rozhodnutí se lze odvolat. 

 JUDr. Duchoň, městský právník

Dotace ve výši 21,7 milionů korun 
získal Městský ústav sociálních služeb 
v Jirkově. Jsou určeny výhradně na 
provoz všech zařízení ústavu.

„Ústav o dotaci žádal na minister-
stvu práce a sociálních věcí poprvé, do-
posud tak činilo město, které získanou 
částku na potřeby zařízení převádělo 
ústavu,“ řekl k tomu místostarosta Ja-
roslav Cingel.

Ředitelství MěÚSS původně žádalo 
o 26,3 miliony korun, nižší částka, 
kterou mu ministerstvo přiznalo, je 
i tak poněkud vyšší než vloni. „Minis-
terští úředníci vycházejí z meziročního 
nárůstu inflace a z dalších faktorů,“ vy-
světlil starosta Radek Štejnar. „Takže 
krytí nákladů odpovídá v podstatě 
loňským potřebám.“

Jak místostarosta J. Cingel dodal, 
dalších 8,5 milionu na provoz do-
stává MěÚSS ještě z rozpočtu města 
Jirkova.

Peníze z ministerstva
šly přímo do MěÚSS

Na svém prvním lednovém zase-
dání městští radní schválili závazný 
plán investičních akcí. Například 
na vybudování dvou dětských hřišť, 
jednoho mezi ulicemi Mládežnická 
a Na Borku, druhého v areálu MŠ ve 
Smetanových sadech, rada vyčlenila 
700 tisíc korun. „Hřiště v mateřské 
škole bude mít výhodu a záruku do-
hledu,“ řekl k výběru jedné z lokalit 
místostarosta Jaroslav Cingel.

To je jedna z plánovaných letoš-
ních investic, které dohromady při-
jdou město na 15,5 milionu korun. 
Mezi dalšími 19 záměry, jejichž 
realizace je v řadě případů podmíně-
na dotacemi, je například generální 
oprava mostu přes přivaděč mezi ZŠ 
Studentská a Krušnohorská. Ta by 
měla stát 2 600 tisíc korun.

„Oprava mostu je součástí přípravy 
na vybudování sportoviště u ZŠ Kruš-
nohorská,“ vysvětlil místostarosta. 
„V současném stavu by most neunesl 
zatížení těžkou mechanizací, pro kte-
rou je v podstatě jedinou přístupovou 
komunikací do této lokality.“

Na opravu komunikací a chodníků by město potřebovalo 50 milionů korun

Závazný plán investic už má pevný rámec
Další nákladnou akcí ve výši 

2,5 milionu korun je splnění 2. etapy 
budování ubytovacích prostor, po 
milionu spolkne instalace výhybky 
trolejového vedení na křižovatce ulic 
Dvořákova a Studentská a zbudování 
centra sociální prevence v ulici Bože-
ny Němcové. „To by se mělo rozšířit 
o 3 malobyty pro rodiny v nouzi nebo 
pro bezdomovce. Počítáme však, že jen 
na dobu nezbytně nutnou, nikoli na stá-
lo,“ vysvětlil starosta Radek Štejnar.

V plánu investičních akcí jsou dále 
montáže elektronických zabezpečení 
ve dvou mateřských školách, dokonče-
ní atria galerie, dokončení ústředního 
topení v recepci zámku, vybudování 
věže na sušení hadic v areálu dob-
rovolných hasičů, 1. etapa chodníku 
do Březence, dovybavení kuchyně ZŠ 
Budovatelů gastropřístroji, zpevnění 
stanovišť odpadních nádob, zkapacit-
nění a rekonstrukce veřejného osvětle-
ní ve vybraných ulicích, společná akce 
s garážníky při budování příjezdové 
komunikace v ulici Osvobození, rozší-
ření sběrného dvora odpadů v podniku 
služeb, vybudování chladících boxů 
v obou zařízeních MěÚSS a rekon-
strukce komunikace v Nerudově ulici.

Na opravu všech komunikací by 
dle odhadu radních potřebovalo 
město 50 milionů korun, ty ovšem 
nemá. „To lze financovat pouze 
z mimorozpočtových zdrojů. Jednou 
ze šancí je získat dotační tituly,“ řekl 
k tomu J. Cingel. 

Městští radní v prosinci zamítli 
žádost některých obyvatel ulice Nový 
Březenec o změnu dopravního zna-
čení. Novobřezenečtí požadovali, aby 
kromě úpravy chodníku se jejich ulice 
stala jednosměrnou. Tamní řidiči mají 
problémy s parkováním a většina lidí si 
stěžuje na hustý provoz. „Situaci pro-
věřila městská policie. Oslovili jsme 
i obyvatele ulice. Ti se těsnou větši-
nou vyjádřili pro jednosměrku. Přesto 
jsme se rozhodli zachovat stávající 
stav. Museli jsme vzít v potaz potřeby 
záchranné služby a hasičů. Podle nás 
není zatížení ulice zas až takové, tudíž 
nic měnit nebudeme,“ řekl místostaros-
ta Jaroslav Cingel. 

Důvodem k zamítnutí žádosti je také 
stromořadí podél ulice, které by ve 
prospěch jejího rozšíření muselo pad-
nout. Kvůli parkovacím místům, které 
by v jednosměrce vznikly, by se navíc 
průjezdnost ulice podstatně zmenšila. 
A vybudování chodníku bez likvidace 
zeleně by komunikaci omezilo natolik, 
že by zřejmě musel být v ulici zákaz 
zastavení.

Jednosměrka nebude

Vedení města schválilo půjčku ve 
výši 9 milionů korun na zálohu do-
dávky tepla v bytech, které převzalo 
od státního podniku Doly a úpravny 
Komořany DUK do svého majetku. 

„Záloha na teplo je hrazena v určité 
výši v měsíčním nájmu. V létě se tak 
šetří na zimu, kdy je spotřeba tepla 
samozřejmě vyšší. Nyní se DUK se 
všemi nájemníky srovná, protože končí 
jejich vzájemné smluvní vztahy. Avšak 
dodavatel tepla nebude mít z čeho 
na výrobu tepla brát. Město se tedy 
zavázalo, že půjčí na zálohy nájem-
níků v zimních a částečně v jarních 
měsících,“ vysvětlil starosta Radek 
Štejnar. 

„Takže v současné době nájemníci 
bytů dostanou přeplatky od DUKu. 

Zálohy na teplo město uvolní ze svého
I nadále však budou platit zálohy 
a počínaje květnem, kdy se odebírá 
pouze teplá voda, začne opět vznikat 
rezerva na zimní období. Ovšem tako-
vá úspora s nejvyšší pravděpodobností 
stačit nebude. Nájemníci proto musejí 
počítat s tím, že za nové období je 
čeká platba nedoplatků,“ upozorňuje 
starosta.

Jeho rada je taková, že současný 
vysoký přeplatek by si lidé z bytů v ne-
dávném vlastnictví DUKu měli schovat 
na úhradu vyúčtovaných nedoplatků na 
konci letošního roku.

Část peněz na zálohy za dodávky 
tepla město uvolní z fondu rozvoje 
bydlení a částečně z fondu rezerv 
a rozvoje. Pro laiky poněkud složitá 
finanční operace se týká 929 bytů. 

S vyhlášením výběrového řízení na 
čerpání půjček z fondu bydlení mo-
hou žadatelé opět počítat. Prozatím je 
k rozdělení určena menší částka, než 
v minulosti.

„Rozhodli jsme o vyčlenění dvou 
milionů korun,“ potvrdil za radu 
města Jaroslav Cingel. „O vyhlášení 
výběrového řízení budeme veřejnost 
včas informovat.“

Ještě loni město nabídlo k půjčkám 
celkem 5 milionů. „I letos se tak 
může stát. Pokud na některou z plá-
novaných investičních akcí získáme 
dotace, a především až se nám vrátí 
půjčka, kterou poskytujeme na úhra-
du zálohy na teplo v bývalých bytech 
DUKu, vznikne rezerva pro navýšení 
fondu. V tom případě bychom vyhlásili 
druhé kolo výběrového řízení,“ dodal 
místostarosta.

Radní opět vyhlásili 
půjčky z fondu bydlení

Každé město a obec si podle zákona 
musí vybrat oficiální místa pro svateb-
ní obřady. Stejně postupovali i noví 
jirkovští radní. 

„Jedním místem je Rytířský sál 
zámku Červený hrádek, druhým ob-
řadní síň na městském úřadě,“ potvrdil 
staronové určení obřadních místností 
starosta Radek Štejnar. 

Zatímco na úřadě je sňatek zdarma, 
svatba na Červeném hrádku v atraktiv-
ním prostředí přijde na tři a půl tisíce. 
V ceně jsou však zahrnuty různé služby 
navíc. Například přítomnost hraběte 
s hraběnkou, živá hudba či přípitek 
s oddávajícím. Připomeňme ještě, že 
v nesvatební dny, čili mimo soboty, 
avšak kromě prvního pátku v měsíci 
si novomanželé musejí sňatek zaplatit 
i na úřadě.

V seznamu oficiálních míst není 
mezi páry oblíbená zámecká kaple.  
I zde se však svatba se konat může, 
zrovna tak je obřad možný kdekoliv 
jinde v areálu zámku, ale i v soukromí 
– třeba na zahradě rodinného domu.

„Svatba mimo oficiální místa pak 
podle zákona stojí tisícikorunu,“ do-
dal R. Štejnar.

Za daný poplatek
svatba kdekoliv

• Mladík zaplatil tisíc korun za to, že 
nechtěl být ve zprávách televize. Strážníci 
ho pokutovali při štědrovečerní půlnoční 
mši v kostele sv. Jiljí, protože bránil 
v práci kameramanovi Novy. Mladíkova 
obrana vlastního soukromí rušila ostatní 
přítomné.

• Zřejmě k nejzávažnější rvačce v silves-
trovské noci se schylovalo v jedné z restau-
rací. Rozpoutanou potyčku mezi přibližně 
50 lidmi tři strážníci za podpory Policie 
ČR potlačili. Nejagresivnější návštěvníci 
restaurace objekt po dohodě opustili, 
k vážnému zranění osob nedošlo. Majitel, 
který sčítal způsobené škody, ocenil tak-
tiku zasahujících strážníků a prostřednic-
tvím ředitele MěP jim poděkoval.

• Deset dní nesměl manžel vstoupit do 
svého bytu. Za projevy domácího násilí 
byl podle zákona z bydliště vykázán. 
Nabídku náhradního bydlení nepřijal, 
kál se u kamaráda. První takto řešený 
případ v Jirkově i v rámci republiky má 
zatím šťastnou dohru. V minulosti často 
týraná manželka svého muže přijala zpět. 
Ten si svou chybu uvědomuje a hodlá se 
napravit.

• Zatím neznámý pachatel se obohatil 
na účet města, když strhl měděné okapové 
svody na jednom z objektů zámku. Případ 
převzala Policie České republiky. 

• Strážník na pochůzce přivolal osád-
ku služebního vozidla, když mezi chodci 
v jedné z ulic zahlédl celostátně hledanou 
osobu. Zajištěného muže si převzala Po-
licie ČR.



Odhadem tři tisíce lidí přilákal tra-
diční Živý betlém, který se opět konal 
na zámku Červený hrádek přesně na 
Štědrý den. Stejně jako v minulosti 
i tentokrát scénická představení no-
vozákonní legendy režíroval Jaroslav 
Stejný, někdejší kastelán zámku, dnes 
majitel vlastní umělecké agentury. 
Spolu s ním se na okázalých scénkách 
podílela řada aktivistů. Role Marie se 
i tentokrát zhostila Gabriela Kaisrová, 
jejího partnera Josefa sehrál František 
Bucha. Ani tentokrát v peřince v jeslič-
kách neležela loutka, či panenka, ale 
skutečné miminko. Úloha Ježíška byla 
svěřena malému Josefu Černému.

Vánoční atmosféru podmalovávala 
živá hudba muzikantů a zpěváků, v prů-
vodu složeném z řemeslníků, kupců 
a prodejců ani tentokrát nechyběli Tři 
králové. Lidé si mohli také zapálit svíč-
ku pro štěstí za přítomnosti anděla. 

Jirkované a obyvatelé sousedních 
obcí a měst mohli na zámek za 
předvánoční atmosférou přijít již o 
dva dny dříve. V pátek 22. a v sobotu 
23. prosince tu působila tržnice ve 
čtyřech hrázděných domcích.

„Jejich konstrukce a vzhled vycházely 
z krušnohorské tradice,“ řekl k tomu Ja-
roslav Stejný. „Za pomoci grantu jsme 
stejné tržiště postavili o pár dní předtím 
v Německu. Jako tady i tam přišly stov-
ky lidí za vánočními nákupy.“

Prosincová aktivita Jaroslava Stejného 
pro město Jirkov v rámci přeshraniční 
spolupráce dostala potřebnou finanční 
injekci. Dvanáctý Živý betlém spojený 
s předvánočními trhy na zámku byl pořá-
dán v rámci projektu za finanční podpory 
z Fondu malých projektů regionu Kruš-
nohoří v rámci Iniciativy Společenství 
INTERREG III A (ČR - Sasko).

Lidé byli na obou stranách hranic 
spokojení. V Německu se mohou na 

Živý betlém s trhy ke konci letošního 
roku opět těšit. Zda však bude tato nej-
delší novodobá tradice zámku Červený 
hrádek pokračovat v domácím prostře-
dí v budoucnu, nikdo neví. Rozhodnutí 
J. Stejného přesunout své aktivity do 
chomutovského zooparku na půdu 
vznikajícího skanzenu se totiž zdá 
definitivní. 

„Akci chceme pro veřejnost zacho-
vat,“ vyjádřil se k situaci starosta Ra-
dek Štejnar. „Ale ještě nevíme, v jaké 
podobě a jestli se Živý betlém bude 
i nadále konat na zámku. Každopádně 
musíme počítat s konkurencí agentury 
pana Stejného.“ 

Radní uvažují o spojení vánočních 
trhů s kulturními akcemi přímo ve 
městě, při nichž by se zmíněné čtyři 
tržní hrázděné domky využily. Podle 
jejich představ by se v Kostelní ulici 
mohl pořádat adventní týden, do kte-
rého se zapojí i žáci škol. „V takové 
atmosféře se nabízí, aby adventní 
týden měl charitativní účel,“ doplnil 
radní Mgr. Bedřich Fryč.

Tradiční akce v režii Jaroslava Stejného měla pravděpodobně derniéru

Podvanácté se na zámku klaněli Ježíškovi

Jaroslav Stejný v kostýmu ponocného v čele průvodu se připravuje poklonit se 
legendární rodině. Loňský Živý betlém byl pořádán za nezvykle teplého počasí, 
očekávaný sníh, který měl dokreslit štědrovečerní atmosféru, nenapadl.

Bilanci loňského roku uzavřel provo-
zovatel kina Ing. Miloš Kubelka. „Po-
dařilo se zrealizovat čtyři sta dvacet 
dva programů, průměrná návštěvnost 
na nich byla 38 diváků,“ zahájil výčet 
činnosti kina M. Kubelka.

Jirkovské kino přilákalo 16 182 lidí, 
což opět představuje vyšší návštěvnost 
než v hubených letech 2. poloviny 
90. let a na počátku tisíciletí. V ná-
vštěvnosti jsou ovšem započítáni 
i diváci uzavřených promítání pro ma-
teřské, základní a střední školy, pro 
školní družiny i pro seniory.

Na slušné návštěvnosti se podepsa-
ly i nevšední programové aktivity. Na 
premiéry filmů Panic je na nic, Kame-
nolom boží, Experti a Přijela k nám 
pouť přijely filmové delegace, Jirkova-
né projevili zájem o reprízu projekce 
filmů o rodině Kludských a archivních 
snímků o Jirkově nebo o Ervěnicích, 
besedy o vandalismu spojené s filmem 
Hooligans měly také příznivce. 

Kino si zároveň vyzkoušelo pod-
mínky pro loutková představení, na 
podiu vystoupily hudební skupiny 
ve vlastním programu nebo v rámci 
benefičního koncertu pro Kašmír, 
v předvánoční čas tu koncertovali ab-

Kino má i nadále přízeň návštěvníků
solventi různých ročníků uměleckého 
studia, dokonce se zde konaly akade-
mie jedné z chomutovských MŠ a ob-
čanského sdružení Cesta naděje, opět 
zde byla pořádána oblastní hudební 
a taneční soutěž Ukaž svůj talent.

Poprvé Ing. Kubelka prožíval beze-
sné noci při organizaci Dětského fil-
mového festivalu v Ostrově nad Ohří, 
ke kterému se se svým programem 
jirkovské kino připojilo. Premiéru také 
mělo letní kino, k němuž provozovateli 
poskytl prostor KVIZ na zámku Čer-
vený hrádek. K mezinárodní akci Den 
bez aut se kino připojilo projekcí vhod-
ných tematických snímků.

Jen o prázdninách aktivity kina pře-
rušily opravy v promítacím sálu. Ruku 
k dílu při rekonstrukci podia přiložil 
sám Miloš Kubelka (na snímku). 

I pro nový rok má již provozovatel 
kina připravený bohatý program (psa-
li jsme v JN 12/2006). Provozovatel 
kina však zatím nechce předjímat, na-
kolik bude rok 2007 úspěšný jako ten 
předchozí. „Leden nemám moc rád 
z jednoho důvodu. Všechny statistiky 
vykonané práce jsou totiž na nule 
a začíná se znovu,“ nechal se slyšet 
Ing. Kubelka.

Na klienty jirkovských domovů 
důchodců se před Vánocemi připravil 
folklorní soubor Jirkovák. Přichystal 
pro ně vánoční dárky. 

„Zaměřili jsme se především na ty, 
kteří již nemají rodinu, nebo jistotu, že 
je někdo z příbuzenstva navštíví,“ řekla 
k aktivitě souboru JUDr. Hana Zvalová.

Členové Jirkováku pochopitelně vsa-
dili na vlastní zdroje a také se s pros-
bou přispět dárkem seniorům původně 
obrátili jen na příslušníky svých rodin. 
Postupně se jim však podařilo získat 
další dárce. „Přidali se mnozí jirkovští 
občané, zaměstnanci Chemopetrolu, 
paní Božena Koubová z jirkovského 
papírnictví, jirkovské sdružení Cesta 

naděje, pražské Folklorní sdružení ČR, 
dárky jsme měli také od chomutovské-
ho Prvního Elektra, a. s.,“ vzpomíná 
Hana Zvalová. „Dárky šli z vlastních 
úspor dokonce nakoupit i nejmenší 
členové souboru.“

Dárky pod stromeček po ukončení 
sbírky předal folklorní soubor zaměst-
nancům Domu s pečovatelskou služ-
bou v Mládežnické ulici (na snímku). 
Ti je spravedlivě rozdělili těm, kterým 
byly určeny.

„Překvapuje nás ochota i zájem 
občanů a firem se k naší aktivitě 
připojit,“ podotkla JUDr. Zvalová. 
„V prosinci letošního roku proto tuto 
akci určitě zopakujeme.“ 

Jirkovák nezapomněl na nejstarší občany
Pěvecký sbor

Jirkovské seniorky
zve všechny ženy, které rády 
zpívají, aby přišly mezi nás 
a posílily náš sbor.
Nacvičujeme každé pondělí 
ve 14.30 hodin v jídelně 
MěÚSS U Dubu.

Naše zkoušky můžete 
navštívit nezávazně.

Od 1. září letošního roku mají zá-
kladní školy a osmiletá gymnázia v ce-
lé republice povinnost začít vyučovat 
v 1. a 6. ročníku (respektive v primě) 
podle vlastního školního vzdělávacího 
programu (ŠVP). 

Po tři roky měly školy možnost se na 
přechod k novému systému vzdělávání 
připravit, zároveň pedagogové dostali 
příležitost se k tvorbě ŠVP vyjádřit 
mimo jiné prostřednictvím médií či in-
ternetové diskuze. Mnohé z nich zarazil 
fakt, že univerzální vzor vzdělávacího 
plánu ministerstvo nepředložilo. Přesto 
se do tvorby programu školy pustit mu-
sely. Nejinak tomu bylo v Jirkově.

„Nejprve jsme provedli charakteris-
tiku školy, vyhodnotili jsme dotazníky 
od rodičů, žáků a učitelů,“ dokládá 
ředitel ZŠ v Nerudově ulici Mgr. Petr 
Jiráček. „Zaměřili jsme se na silná 
a slabá místa školy a stanovili priority, 
co je nezbytné změnit a co posílit.“ 
Pak teprve škola určila výchovnou 
a vzdělávací strategii. Postup byl v pod-
statě stejný i v ostatních ZŠ.

„V další fázi byl odborníkem proško-
len celý pedagogický sbor, koordinátor-
ka prodělala řadu školení a seminářů,“ 
uvádí Mgr. Miloš Rousek, ředitel ZŠ 
v ulici Budovatelů. „Problematikou 
průřezových témat, která se prolínají 
prvním a druhým stupněm výuky, jsme 
se zabývali na výjezdním zasedání celé-
ho kolektivu, kde byly zároveň řešeny 
i školní projekty.“

Pracovní skupiny při školách se za-
bývaly izolovanými problémy, ale také 
spolupracovaly při stanovení hodino-
vých dotací pro jednotlivé předměty 
a při přesunech učiva mezi ročníky 
a předměty.

„Tomu předcházely návrhy voli-
telných předmětů nebo stanovování 
stručného obsahového záměru,“ dopl-
ňuje Mgr. Stanislav Kutálek, ředitel ZŠ 
v Krušnohorské ulici. „Své úkoly měly 
i metodické orgány školy.“

Osnovy jednotlivých předmětů 
již mají školy sepsány. „Podíleli se 
na nich všichni pedagogové včetně 
vychovatelek školní družiny, která 
rovněž zpracovává školní vzdělávací 
plán pro školní družinu,“ uvedl ředitel 
ZŠ ve Studentské ulici Mgr. Jan Duda. 
„Už zbývá jen věnovat se úpravám již 
sepsaných částí osnov a doplnění me-
zipředmětových vztahů.“

Školy mohly začít podle programu 
pracovat s předstihem. Například 
od září 2006 se podle ŠVP vyučuje 
v 1. a v 6. ročníku ZŠ Budovatelů, 
v rámci téhož programu škola uskuteč-
nila řadu projektů. Kompletní realizace 
ŠVP musí probíhat ve všech ročnících 
ZŠ ve školním roce 2012-2013. 

S přípravou ŠVP
školy finišují

Rada města Jirkova vyhlašuje 
grantové řízení na poskytnutí příspěvků 

neziskovým organizacím
dle nově schválených Zásad pro poskytování příspěvků pro neziskové organizace 

z rozpočtu města Jirkova. 

Podle nových zásad budou prostředky z rozpočtu města Jirkova poskytnuty na podporu 
rozvoje činností nekomerčního, neziskového a obecně prospěšného charakteru v oblasti 
kultury, zabezpečování volnočasových aktivit občanů, zejména dětí a mládeže, sportu 
a tělovýchovy, ochrany přírody, sociální péče a zdravotnictví, rozvoje cestovního 
ruchu a prezentace města. 

Žádosti o příspěvek na činnost nebo projekty lze podat nejpozději do 10. února 
2006 na adresu: Městský úřad, nám. Dr. E Beneše 1, 431 11 Jirkov. 

Podrobné podmínky, zejména podoba a obsah žádosti či projektu, jsou uvedeny 
ve vývěsce města a na webových stránkách města

www.jirkov.cz.

Kino Jirkov

• Pátek 26. ledna od 19.00 hodin 
– Zlej sen, koncert známé jirkovské 
folkové kapely, vítěze mnoha ama-
térských port a hudebních soutěží.

Městská knihovna

• Pátek 26. ledna od 18.00 hodin 
- Po stopách zlatokopů, medvědů 
a Rusů na Aljašce, cestopisná 
beseda s Martinem Mykiskou ve 
studovně knihovny.

ZUŠ Chomutovská ulice

• Úterý 6. února od 18.00 hodin – 
Q VOX, vystoupení mužského vo-
kálního kvarteta v sále školy, pořádá 
Kruh přátel hudby.

• Od čtvrtka 8. února – Afrika, výsta-
va dětských prací.

• Od úterý 13. do čtvrtka 15. února 
od 18.00 hodin – Koncerty vítězů 
školní soutěže hudebního oboru, 
sál školy.

Galerie Jirkov

• Do čtvrtka 25. ledna – Ze zlatého 
fondu galerie, výstava výtvarných 
děl.

• Od neděle 11. února – Poklad z pů-
dy, starý Jirkov v reprodukcích kre-
seb Arnošta Hennricha, jirkovského 
učitele a dávného kronikáře, verni-
sáž 11. února 2007 ve 14.00 hodin. 
Výstava potrvá do 29. dubna.

• Úterý 27. února od 15.00 hodin 
– Masopust, průvod od školy do 
centra města.

Kulturní dům Zdeňka Glückseliga

• Neděle 28. ledna od 17.00 hodin 
– Taneční odpoledne s Kristovci.

• Sobota 10. února od 20.00 hodin 
– Ples KSČM.

• Pátek 16. února od 20.00 hodin 
– Ples DPCHJ.

• Neděle 18. února od 17.00 hodin 
– Taneční odpoledne se Staročeskou 
dechovkou.



Pátek 9. února od 17.30 a 19.30 hodin.
TULÁCI
ČR, 59 min., přístupný, příběh – perla z fil-
mového archivu. Příběh o přátelství, prvních 
láskách a klukovských snech, odehrávající se 
v pražském Karlíně padesátých let minulého 
století (Vojtěch Kotek). Vstupné 59 korun.

Sobota 10. února od 17.30 a 19.30 
hodin.
LET`S DANCE                      
USA, 100 min., od 12 let, hudební romance. 
Každý si zaslouží následovat své sny - bohatý 
i chudý. Někteří však mají jen jeden pokus. 
Příběh ve stylu Hříšného tance. Vstupné 59 
korun.

Čtvrtek 15. února od 17.30 a 19.30 hodin.
ERAGON
USA, 104 min., přístupný, fantasy. Až padne 
tma, poslední drak si vybere svého jezdce. 
Příběh, který vzbudil senzaci ve své knižní 
podobě, je po Pánu prstenů a Letopisech 
Narnie další zajímavou fantasy. Vstupné 59 
korun.

Pátek 16. února od 17.30 a 19.30 
hodin.
ŠŤASTNÉ A VESELÉ
Francie, 116 min., od 12 let, válečný příběh. 
Film inspirovaný skutečným, až neuvěři-
telným příběhem ze zákopů První světové 
války odehrávající se na Štědrý večer roku 
1914. Vstupné 59 korun.

Sobota 17. února od 15.30 a 17.30 hodin.
HAPPY FEET
USA, 108 min., přístupný, animovaný. Kresle-
ný příběh pro celou rodinu o tučňákovi, který 
neuměl zpívat. Vstupné 59 korun.

DĚTSKÁ PŘEDSTAVENÍ

Neděle 21. ledna od 15.00 hodin.
HVĚZDA BETLÉMSKÁ 4
ČR, 63 min., pásmo pohádek. Vánoční stro-
meček, Krtek a zelená hvězda, Rézi a Brok 
na vánočním trhu, Krakonoš a škola, Hvězda 
betlémská, Cvrček a housličky, Jeruzalémská 
ulice. Vstupné 25 korun.

Neděle 28. ledna od 15.00 hodin.
DOBA LEDOVÁ 2 – OBLEVA    
USA, 91 min., rodinná komedie. Další 
příběhy našich nerozlučných, byť naprosto 
rozdílných kamarádů. Po náhlému tání 
ledovců hrozí obrovská potopa, ale mamut 
Manny musí ještě vyřešit svou touhu po 
vlastní rodině. Vstupné 39 korun.

Neděle 4. února od 15.00 hodin.
KRAKONOŠOVY POHÁDKY III
ČR, 71 min., pásmo pohádek. Dvanáct 
měsíčků, Krakonoš a kukačky, Krakonoš 
a zkrocení zlé ženy, Krakonoš a pytlák, Kr-
tek a lízátko, Ukradené sluchátko. Vstupné 
25 korun.

Neděle 11. února od 15.00 hodin.
AUTA
USA, 116 min., animovaný. Láska prochází 
pedálem. Rodinný film ze zákulisí autíček. 
Vstupné 39 korun.

Neděle 18. února od 15.00 hodin.
O EBENOVÉM KONI
ČR, 63 min., pásmo pohádek. O ebenovém 
koni, Jo ti kluci vzduchoplavci, Toulavé telát-
ko, Míček Flíček, Krtek a autíčko. Vstupné 
25 korun. Jirkovské no vi ny
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Čtvrtek 18. ledna 17.30 a 19.30 hodin.
RO(C)K PODVRAŤÁKŮ           
ČR, 104 min., od 12 let, černá komedie. Nový 
film Karla Janáka (Snowboarďáci, Rafťáci) 
tentokrát o muzice, penězích a gangsterech 
amatérech (Vojtěch Kotek, Jiří Mádl, Václav 
Postránecký, Jan Hrušínský a další). Vstup-
né 59 korun.

Pátek 19. ledna od 17.30 a 19.30 hodin.
POTOMCI LIDÍ
USA, 109 min., od 15 let, akční sci-fi. Posled-
ní živý ať zhasne světlo. Planeta Země, rok 
2027. Už devatenáct let se nenarodilo jediné 
dítě. Svět podléhá beznaději a anarchii a po 
čím dál zoufalejších pokusech o nalezení 
a odstranění příčiny neplodnosti lidstva už 
jen čeká na zázrak. Vstupné 59 korun.

Sobota 20. ledna od 17.30 a 19.30 
hodin.
ASTERIX A VIKINGOVÉ         
Francie, 78 min., přístupný, animovaný ro-
dinný. Asterix a Obelix plní skoro nemožný 
úkol - udělat z šéfova synovce Zničehonixe 
pravého muže. Vstupné 59 korun.

Čtvrtek 25. ledna od 17.30 a 19.30 
hodin.
GRANDHOTEL
ČR, 97 min., přístupný, nová komedie 
Davida Ondříčka (Samotáři, Jedna ruka 
netleská) z prostředí hotelu Ještěd nad 
Libercem. Film volně inspirovaný bestselle-
rem Jaroslava Rudiše Nebe pod Berlínem. 
Vstupné 59 korun.

Sobota 27. ledna od 17.30 a 19.30 ho-
din.
SKRYTÁ IDENTITA               
USA, 144 min., od 12 let, akční thriller.        
Kde jsou hranice oddanosti? Lze je překro-
čit? Bostonský tajný policista (Leonardo Di 
Caprio) je pověřen úkolem infiltrovat zloči-
neckou síť. Policejní složky zase infiltroval 
zločinec (Matt Damon). Časem však vyjde 
najevo, že v systému je ještě jeden hráč, který 
hraje na obě strany. Vstupné 59 korun.

Čtvrtek 1. února od 17.30 a 19.30 hodin.
MALÁ MISS SUNSHINE
USA, 102 min., přístupný, komedie. I cesta 
může být cíl. Nekonvenční rodinný film o jed-
né dysfunkční rodině. Vstupné 59 korun.

Pátek 2. února od 17.30 a 19.30 hodin.
ILUZIONISTA                     
USA, 110 min., od 12 let, dramatický pří-
běh. Nic není tak, jak se zdá být. Nadaný 
kouzelník ohromuje stále více své diváky. Po 
nepravdivém obvinění ze zločinu však bere 
spravedlnost do svých rukou, aby ukázal na 
skutečného viníka. Vstupné 59 korun.

Sobota 3. února od 15.30 a 17.30 hodin.
V TOM DOMĚ STRAŠÍ! 
USA, 91 min., přístupný, animovaný rodin-
ný. Zaklepejte s námi na dveře záhadného 
domu, kde se pořád něco ztrácí! Když se má-
lem ztratí kamarádka, je třeba vypátrat, co je 
za tím. Skoro strašidelný animovaný příběh 
pro celou rodinu. Vstupné 59 korun.

Čtvrtek 8. února od 17.30 a 19.30 hodin.
PO HLAVĚ DO PRDELE
ČR, 89 min., od 15 let, černá komedie. 
Provokativní film určený nejen příznivcům 
černého humoru (Ondřej Vetchý, Veronika 
Žilková, Jiří Mádl, Nela Boudová a další). 
Vstupné 59 korun.

VČSA Ervěnice si jako nováček I. A 
třídy v podzimní části soutěže vyslou-
žil pověst nejúspěšnějšího kolektivu 
okresu Chomutov. Ervěničtí skončili 
na 4. místě s 25 body stejně jako třetí 
Litvínov. Na první příčku jim chybí 
6 bodů.

Doma se jim podařilo vyhrát 5 utká-
ní ze sedmi, jednou remizovali, jednou 
prohráli. Na domácím hřišti celkem 
získali 16 bodů a skóre 14:7. Zároveň 
obdrželi 17 žlutých a 1 červenou kartu. 
Venku svedli 7 utkání, v nichž dvakrát 
zvítězili, třikrát remizovali a dvakrát 
prohráli. Inkasovali 23 žlutých karet 
a 3 červené. Nejvíce branek dal Bře-
zina (6), Nezdařil (5) a Svárovský 
s Kejzlarem (oba 3).

Dobrým výsledkům předcházela 
pečlivá letní příprava. Došlo k obmě-
ně hráčů, tým byl doplněn dorostenci 
a navrátilci, řada hráčů však odešla 
hrát do jiných, zpravidla vyšších soutě-
ží. Základní kádr dnes tvoří 20 hráčů, 
z nichž většina jsou odchovanci klubu. 
Mužstvo vede Petr Novák, trenéry jsou 
Zdeněk Sadílek a Roman Hradský.

Mužstvo se vyznačuje disciplínou 
a kolektivní hrou, kterou oceňují i diváci. 
Ervěničtí spoléhají na zajištěnou vlastní 
obranu a tlak na obranu soupeře, kombi-
nační horu se dostávají do častých šancí. 
I když se některé prvky hry plnit neda-
ří, bojovností a srdcem dokáží zvrátit 
nepříznivý vývoj utkání. Dokladem 
je například utkání s Litvínovem, kdy 
v 10. minutě Ervěničtí prohrávali 0:2, 
nakonec však v nastaveném čase vyrov-
nával Litvínov na 4:4.

Čtvrté místo zavazuje k pokračování 
dobré hry v jarní části soutěže.

Zimní přípravu oddíl zahájil 2. led-
na a od 7. ledna se zápasem na umělé 
trávě proti FK Meziboří zapojil do 
zimního turnaje Apollo Cup v Souši, 
které se zúčastní celkem 10 mužstev 
– kromě VČSA Ervěnice a FK Mezi-
hoří ještě FK Siad Souš, FK Slovan 
Jirkov, JZD Středohor Dobroměřice, 
1. FC Spořice, FK Duchcov, SK Vikto-
rie Ledvice, Slavoj Žatec a FK Strupči-
ce. Turnaj končí 4. března. (val)

Ervěničtí bilancují

V sobotu 16. prosince zasedala člen-
ská základna FK Slovan Jirkov. Člen 
výboru Petr Chouň hned v úvodu 
přivítal nejen všechny přítomné členy 
klubu, ale i hosty z Okresního fotbalo-
vého svazu, jeho předsedu Vladimíra 
Petříka, sekretáře svazu Ondřeje Kob-
lasu a člena disciplinární komise svazu 
Miroslava Žižku.

Slovo poté dostal předseda Slovanu 
Milan Havlík, který zhodnotil sezonu 
uplynulého roku a naznačil další kro-
ky týkající se fotbalu v Jirkově. „Naší 
snahou je získat lepší kvalitu a tím do-
sáhnout účasti ve vyšších soutěžích,“ 
řekl mimo jiné M. Havlík.

Přítomní trenéři hodnotili činnost 
a výsledky svých mužstev. Svěřenci Mi-
loslava Gutwirtha hrající v I. A třídě, 
dosáhli po podzimní části 8. místa. Sla-
bý výsledek trenér přičítal  nedostatku 
zdravých hráčů, častým zraněním a od-
chodům. „Poslední kolo museli chlapi 
dohrát se čtyřmi dorostenci, kádr je 
proto nutné urychleně doplnit,“ nechal 
se slyšet M. Gutwirth.

Valná hromada FK Slovan Jirkov doporučila vznik jediné fotbalové jednoty

Týmu mužů v I. A třídě chybí stabilní jádro
Také dorost Romana Babky nemá 

dostatečný počet hráčů, podle jeho 
slov je nutné zvýšit úsilí při výchově 
mladých hráčů.

Jiří Novák, trenér žáků, připomněl 
nedostatek času při trénincích na 
větší ploše. Trenér žen Igor Delin-
čák své svěřenkyně pochválil, neboť 
fotbalistky Slovanu obsadily zatím 
3. místo ve 3. lize a mají šanci dobýt 
i příčku nejvyšší.

Břetislav Hutárek projevil nespo-
kojenost s negativním rozhodováním 
zdejších rozhodčích. „Nejvyšší počet 
udělených červených karet byl v pod-
zimní části soutěže právě v Jirkově,“ 
řekl B. Hutárek. Poté se připojil 
k úvodním slovům Milana Havlíka, 
a tak otevřel diskuzi o možné fúzi 
jirkovských fotbalových klubů v jed-
nu jednotu. Ke sloučení jirkovského 
fotbalu byla vyslovena řada kladných 
i záporných stanovisek. Hlasováním 
pak členská základna pověřila výbor 
oddílu k dalšímu jednání s ostatními 
fotbalovými jednotami v Jirkově.

Závěrečného slova se ujal předseda 
OFS Vladimír Petřík, který přislíbil, 
že připomínky vzešlé z valné hromady 
zcela jistě padly na úrodnou půdu.  
 (val)

Ve finále zimního halového okres-
ního přeboru mladších žáků se střetli 
nejmladší tenisté. Tenisový klub 
Jirkov pod záštitou Mostecké uhelné 
společnosti uskutečnil okresní přebor 
mladších žáků. Z 32 účastníků se do 
předvánočního finále probojovali tenis-
té s takzvanou ještě teplou legitimací 
– chlapci ročníku 1997 Josef Lindoš 
z TK Jirkov a Josef Šlaj z Chomutova. 
Zkušenější Lindoš obhájil letní titul 
přesvědčivě 6:3, 6:0. 

Oba mladíci se ještě ve čtyřhře utkali 
s kadaňskou dvojicí Černý – Macháček. 
Po vyrovnané bitvě se ve třetím brea-
kovém setu přiklonilo štěstí ke Kadaň-
ským, kteří zvítězili 6:3, 1:6, 7:5. (val)

Vánoční turnaj
mladých tenistů

Klub Krušnohorců ve spolupráci s městem Jirkovem
pořádají v sobotu dne 9. června 2007

7. ročník silničního a lesního běhu a 6. ročník cyklistického závodu

Jirkovský crossmarathon
Trať v délce  42 195 m vede převážně horským terénem v okolí 
města Jirkova. Účastníci budou rozděleni do různých kategorií.

Prezentace: ZŠ Studentská, Jirkov, od 7.00 do 8.40 hodin; start: 9.05 cyklis-
té, 9.10 běžci; cíl: cyklisté do 13.00, běžci do 15.00, pěší do 17.00 hodin.
Startovné: 110 korun předem nepřihlášení, 95 korun běžci a cyklisté 
předem přihlášení, 25 korun pěší turisté. 
Podepsané přihlášky (jméno a příjmení, datum narození, adresa, kon-
taktní spojení, požadavek na ubytování z 8. na 9. 6. 2007) je nutno zaslat 
nejpozději do 2. 6. 2007. 
Informace a adresa pro zaslání přihlášek: Jaromír Raisr, Hor-
nická 1467, 431 11 Jirkov, tel.: 724 064 608, krus@ivosh.net,
http://www.ivosh.net/jcm.
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